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 Minne utkast 150401 
                                 
Typ av möte: Rådet för frågor kring funktionsnedsättning 

Mötesdatum: 2015-03-11 kl. 18.00 – 20.00 

Plats: 
 
Närvarande:  
 
 
 

Nacka stadshus, lokal: Jelgava, ÖF0 
 
Monica Brohede Tellström (ordförande FP), Richard Wendt (1:e vice 
ordförande M),  
Louise Ollivier (2:e vice ordförande MP), Ingrid Greger (sekreterare 
Nacka kommun), Pia Mcaleenan (Kvalificerad utredare Nacka 
kommun), Anders Fredriksson (socialdirektör Nacka kommun), 
Gunder Wåhlberg (DHR Nacka Värmdö), Christer Onn (HRF), 
Kerstin Lignell (Livgivarna IFS), Monica Bäckman (Livgivarna IFS) 
Rakel Lindfors (Strokeföreningen Nacka Värmdö), Kerstin Fagerström 
(Astma och allergiföreningen Stockholm sydost), Inger Bergström 
(Föreningen Nacka Värmdö HjärtLung), Christine Matsson 
(Föreningen närståendecentrum), Eva Bächi (Reumatikerföreningen), 
Inger Johannesson (Reumatikerföreningen Nacka Värmdö) 
Lena Henrikson, (Attention Nacka Värmdö), Lena Evrell, (FUB Nacka 
Värmdö), Ulrika Hallstrand (Astma och allergiföreningen Stockholm 
sydost), Pia Boman, (Föreningen Nacka Värmdö Hjärtlung). 
 
 
 
Sekreterare       
 
……………………………………… 
Ingrid Greger 
 
 
 
Ordförande 
 
……………………………………… 
Monica Brohede Tellström 
 
 
 
Kontrasignering 
 
…………………………………… 
Monica Beckman 
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Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande och upprop 
Ordförande önskar alla välkomna till mandatperiodens 
första möte i rådet för frågor kring funktionsnedsättning. 
 

 

2.  Godkännande av dagordning 
Ordförande föreslår att en extra punkt kommer med på 
dagordningen. Punkt 6. Anhörigkonsulent. 
Dagordningen godkänns med den ändringen. 
  

 

3.  Minnesanteckningar från föregående möte 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 
 

 

4.  Presentation av nya presidiet 
Ordförande; Monica Brohede Tellström(FP). 
Kommunstyrelsen, ordförande i äldrenämnden 
gruppledare i kommunfullmäktige.   
1:e vice ordförande Richard Wendt (M), kommunstyrelsen, 
ordförande i fritidsnämnden ledamot kommunfullmäktige. 
2:e vice ordförande Louise Ollivier (MP) 
kommunstyrelsen, gruppledare kommunfullmäktige, arbete 
– och företagsnämnden. 
 

 

5.  Presentation av rådets representanter för 
Nackasamhället 
En kort presentation av närvarande representanter.  
 

 

6.  Anhörigkonsulent 
Eini Ruottinen presenterar sig och delar ut broschyrer om 
vårens verksamhet. 
Hon uppmanar rådets deltagare att ta kontakt med henne 
och informera om vad som är på gång i föreningarna.  
 
eini.ruottinen@nacka.se 
 
08 7187889 
 
http://www.nacka.se/web/omsorg_stod/anhorig/Sidor/
default.aspx 
 
 
 

 
 

mailto:eini.ruottinen@nacka.se
http://www.nacka.se/web/omsorg_stod/anhorig/Sidor/default.aspx
http://www.nacka.se/web/omsorg_stod/anhorig/Sidor/default.aspx
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7.  Syfte med rådet för frågor kring funktionsnedsättning 
och förväntningar inför den nya mandatperioden 
 

Presidiet och tjänstemannastöd 
 

 Rådet är kopplat till kommunstyrelsen och styrs av 
ett politiskt presidium som väljs av 
kommunstyrelsen. Se punkt 4.  
Till rådet finns även ett tjänstemannastöd.  
Pia Mcaleenan, Förnyelseenheten Nacka kommun. 
7187830. Pia.mcaleenan@nacka.se 
Ingrid Greger, sekreterare i rådet, Nacka kommun. 
7189767 ingrid.greger@nacka.se  

 
Syfte 

 Enligt reglementet ska rådet vara samrådsorgan 
mellan kommunen och olika delar av 
Nackasamhället samt forum för överläggningar och 
ömsesidig information mellan respektive del av 
Nackasamhället och kommunstyrelsen/övriga 
nämnder. 

 

Former  

 Diskutera hur arbetsformerna kan vidareutvecklas, 
för ett mer effektivt arbete inom rådet.  

 Kommunikation mellan möten. 
 Minnesanteckningar signeras av ordförande och 

kontrasigneras av en representant för rådets 
föreningar.  

 Inleda året med inventering av ämnesområden och 
viktiga utmaningar. 

 Diskussion i mindre grupper. 
 

Förslag till årets rådsmöten 

 Boendefrågor, övergångsboende.  
 Bjuda in direktörer till rådens möten. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:Pia.mcaleenan@nacka.se
mailto:ingrid.greger@nacka.se
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 I arbetet med tillgänglighet, ha Nacka stadshus i 
fokus. 

 Nya riktlinjer LSS och SOL. 
 Diskussionspunkt; hur ser rollerna ut i rådet? 

Representerar jag endast min egen förening eller 
bör jag använda min kompetens till en helhetssyn 
som inkluderar alla föreningar?     

 Aktivt engagemang kring ”Nacka bygger stad”. 
Ordförande återkommer med ett förslag på 
arbetsformer, så att rådet kan bli mer aktivt som 
remissinstans.  
 
Önskemål  
 

 Att få tillgång till ärenden i god tid före beslut.   
 Att få tillgång till en ordlista med olika begrepp, 

t.ex. riktlinjer kontra regler.   
 Sträva mot att rådet blir mer aktivt i 

beslutandeprocessen.  
 Diskussion i mindre grupper. 
 Rådets representanter bör mer aktivt bidra till 

dagordningen. 

Beslut 

 En representant från varje förening deltar i rådets 
möten. Föreningarna utser ersättare, vilka deltar på 
möten när ordinarie inte har möjlighet att delta. 
Som ny ersättare har man möjlighet att gå parallellt 
med ordinarie representant vid ett möte. Både 
ordinarie och ersättare får tillgång till den 
information som går ut till rådets representanter.   

 
 
 
 
 
 
 
Ordförande 
 
 
 
Pia mc  

8.  Hur kan vi uppnå syftet?  
Inventering av ämnesområden och former för rådets 
arbete 
Se punkt 7.  
 

 
 
 

9.   
Diskussion i mindre grupper  
(ingen diskussion i små grupper under mötet) 
 Vad hoppas du känna dig nöjd med att rådet för 

frågor kring funktionsnedsättning har åstadkommit 
i slutet av året? 
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 Hur kan du och den organisation som du 
representerar bidra till det resultatet? 

 Vad kan din förening i övrigt bidra med i rådet?  
 Hur kan mer flexibla arbetsformer i rådet se ut?  
 Hur ser jag på min roll i rådet? 

Deltagarna ombads av ordförande, att diskutera ovan 
nämnd punkter i sina föreningar och skicka in synpunkter 
före nästa möte i rådet till ingrid.greger@nacka.se 
 

10.  Aktuellt i respektive förening 
Kerstin Fagerström påtalar att det saknas en skylt om 
rökförbud utanför Nacka stadshus. Anders tar med frågan 
till stadshusgruppen.   
Monica Beckman informerar om en studiecirkel, ”Vad 
händer när jag inte orkar/dör? Den vänder sig till anhöriga.  
Nya riktlinjer LSS och SOL  
Christer Onn: 
- framför ett tack från HRF:s årsmöte till Nacka kommun 
för T- slingan i Handikapp forum, samt bifogar några 
punkter;  
– kommer det att anställas en efterträdare till Nackas 
hörsel instruktör som går i pension i maj 2015?   
– en genomgång av hörselfrågor med ett hemtjänstföretag 
har väckt bifall både centralt HRF och lokalt Haninge och 
Lidingö. 
– föreslår att vi tar upp frågan på nytt om samarbete med 
rådet kring funktionsfrågor i Värmdö.  

 
Anders F 
Pia Mc lokalenheten 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anders F: Rekrytering hörsel 
instruktör är på gång, kan bli 
ett litet glapp. 

11.  Mötesdatum våren 2015 
2015-03-11 kl. 18.00 – 20.00 Lokal; Jelgava ÖF0 
2015-05-27 kl. 18.00 – 20.00 Lokal; Jelgava ÖF0 
  

 

 Övriga frågor 
 
 Dagens minnesanteckningar signeras av 

ordförande och kontrasigneras av Monica 
Beckman.  

 Inger Fyrsjö har enligt Christer Onn slutat i rådet.  
 Namnbyte 2015. Astma och allergiföreningen 

Stockholm sydost.  
 Vad har hänt med kompetens för gode män sedan 

överförmyndarenheten besökte rådet? Pia 
Mcaleenan tar med sig frågan.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Pia Mcaleenan 
 
 

mailto:ingrid.greger@nacka.se
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 Avtal med Samtrans. Synpunktshanteraren 
fungerar inte som man önskar framförs av 
Christine Mattsson.   
 

 Hur har det gått med frågan om fler P-platser 
utanför Handikapp forum? Elisabeth Därth åtog 
sig på rådets möte i december 20014 att ta det 
ärendet. Pia Mcaleenan tar med sig frågan. 

 Minnesanteckningarna skickas som anmälan till 
kommunstyrelsen och sparas på nacka.se.  

 Har det i något sammanhang i kommunen 
diskuterats om att anställa en handikapp konsulent? 

 Vid en diskussion om ett nytt namn för rådet 
nämndes Tillgänglighetsrådet och Inflytanderådet. 
Kommunstyrelsen äger frågan och ordförande 
återkommer vid nästa möte. 

 

Anders F Pia tar upp frågan 
med Kontaktcenters chef.  
 
 
Pia Mc 
 
 
 
 
 
Pia Mc 
 
Ordförande 

 Mötet avslutas 
Ordförande förklarar mötet avslutat.  
 

 

   
 
 
 
     


